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Danas je održana deseta Izvještajno-izborna Skupština Udruženja poslodavaca BPK Goražde
na kojoj se našlo 11 tačaka dnevnog reda.

  

Predsjednik Skupštine Udruženja poslodavaca BPK Goražde gosp. Avdo Kuljuh na početku
Skupštine pozdravio je sve prisutne i predložio dnevni red koji je jednoglasno usvojen.

  

Nakon usvajanja dnevnog reda pristupilo se izboru verifikacione komisije, zapisničara i
ovjerivača zapisnika.

  

Za verifikacionu komisiju izabrani su Edin Mašić, Selveta Forto i Armin Hadžović koji su
konstatovali da na Skupštini postoji kvorum i da Skupština može punovažno raditi i odlučivati.

      

Za zapisniačara je izabran AdnanBukva a za ovjerivače zapisnika Šaćir Alihodžić i Muris
Ražanica.
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  Druga tačka dnevnog reda se odnosila na obraćanje Skupštini gostiju. Skupštini su se obratilipredstavnik Oxfama gosp. Rasim Tulumović, direktorica Službe za zapošljavanje BPK Goraždeg-đa Nafja Hodo i predsjednik Privredne komore BPK Goražde gosp.Dževad Terović.  Gosp.Rasim Tulumović je dao par informacija Skupštini vezano za novi objekat „Biznis centra“ aodnosi se na upravljanje centrom, izgradnju kapaciteta Udruženja, te da je Udruženjeposlodavaca ojačano u smislu dobijanja novog namještaja, opreme i drugihpogodnosti.Napomenuo je također da će se u skorije vrijeme održati sastanci sa Udruženjimaposlodavaca Velika Kladuša, Žepće i Link iz Mostara.  Također, gosp.Tulumović je naglasio da planira ojačati Uduženje i u finansijskom smislu popitanju pružanja određenih konultantskih usluga i slično.  Nakon obraćanja gostiju koji su poželjeli sretan rad Skupštini i nastavak dobre saradnje usvojenje Zapisnik sa 9.Izvještajne Skupštine.  

  

  

  Četvrta tačka dnevnog reda odnosila se na Izvještaj o radu Upravnog odbora, Nadzornogodbora, Stručne službe i delegacije u Ekonomsko-socijalnom vijeću BPK Goražde.  Izvješaj o radu Upravnog odbora podnio je sekretar Udruženja poslodavaca zbog odsutnostipredsjednice Munevere Ušanović.  Konstatovano je da je Upravni odbor na sjednicama razmatrao stanje i probleme sa kojima sesusreću poslodavci u BPK Goražde i predlagao konkretne aktivnosti na njihovom rješavanju.Razmatrani su i rezultati u provođenju zaključaka i prijedloga Upravnog odbora sa ranijihsjednica.  Upravni odbor je razmatrao materijale i zauzimao stavove za sjednice Ekonomsko socijalnogVijeća, te davao inicijative za izmjene Zakona o komunalnim taksama, Zakona o sudskimtaksama, Zakona o administrativnim taksama BPK Goražde te mnogim drugih propisa.  Izvješaj o radu Nadzornog oodbora je podnio predsjednik Nadzornog odbora gosp.AhmedŠunja koji je konstatovao da nivo sredstava prikupljenih od članarina nije dovoljan, te da se utom smislu mora više poraditi u narednom periodu.  Nadzorni odbor je izvršio  kontrolu zakonitosti finansijskog poslovanja, periodičnih i godišnjihobračuna, kao i  raspolaganje sredstvima Udruženja poslodavaca BPK u 2015.godini i tomprilikom nisu uočene nikakve nepravilnosti.  Izvješaj o radu tehničke službe podnio je sekretar Adnan Bukva koji je konstatovao da je bilomnogo aktivnosti tokom 2015.godine, a posebno je istakao izradu “Privrednog vodiča BPKGoražde”, zatim obilježavanje 10 godina Udruženja poslodavaca, sastanak sa Visokimpredstavnikom gosp.Valentinom Inckom, posjetu privrednika iz Gračanice, sastanak svihposlodavaca iz Federacije BiH u Mostaru sa Premijerom FBiH, te mnogo drugih usluga koje supružene iz tehničke službe odnosno tehničkog sekretara.  Izvještaj o radu delegacije u Ekonomsko-socijalnom vijeću podnio je gosp.Ibro Mašalakonstatujući da je Udruženje poslodavaca bilo aktivan član u Vijeću te da je uticalo na mnogezakone putem ove institucije.  

  Nakon stavljanja na glasanje Izvještaja o radu organa u Udruženju poslodavaca svi izvještaji sujednoglasno usvojeni.  Peta tačka dnevnog reda se odnosila na Program rada Udruženja poslodavaca za 2016.godinu.  Naglašeno je da će osnovne aktivnosti Udruženja poslodavaca u 2016. godini biti usmjerene napraćenje poslovanja i pružanje pomoći članicama u rešavanju ukupne problematike u oblastiradno-pravnih odnosa, poreske politike, rasterećenja privrede, stvaranje boljeg poslovnogambijenta, edukacije poslodavaca, promocija privrednog potencijala BPK Goražde i drugihoblasti, a prema zahtjevima i potrebama poslodavaca za realizaciju njihovih poslovnihaktivnosti, uvažavajući sve specifičnosti i djelatnosti iz kojih su zastupljeni poslodavci, njihovstrateški značaj i složenost problema u tim delatnostima.  Uz dopunu odnosno sugestiju predstavnika Oxfama da se u Program rada dodaju određeneaktivnosti predviđene planom Biznis centra Program rada za 2016.godinu je jednoglasnousvojen.  Također, Finansijski plan za 2016.godinu je jednoglasno usvojen, kao i završni račun.  Osma tačka dnevnog reda se odnosila na Izmjene i dopune Statuta Udruženja poslodavaca.Nakon diskusije u kojoj je učestvovao veliki broj članova Skupštine nije usovjen prijedlog daSkupština može punovažno raditi ako Skupštini prisustvuje jedna trećina članova Skupštinenakon isteka od jednog sata predviđenog za početak sjednice, jer kako je konstatovano nebi sepodudaralo sa Zakonom, mada je ideja bila lakše ostvarenje kvoruma zbog velike zauzetostiposlodavaca.  Drugi prijedlog da se mandate poveća sa dvije na četiri godine je jednoglasno usvojen.  Deveta tačka dnevnog reda se odnosila na donošenje odluke o razriješenju članova organazbog isteka mandata i to : predsjednika i zamjenika predsjednika Skupštine, Upravnog odbora iNadzornog odbora.  
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  Deseta tačka dnevnog reda se odnosila na izbor u organe u Udruženju poslodavaca BPKGoražde na mandatni period od 4 godine.  Nakon vođenja duge rasprave, a pojašnjenjem da je Kandidaciono-izborna komisija izvršila svojzadatak postavljen od Upravnog odbora da izvrši predlaganje kandidata za izbor posebno uUpravni odbor i da se tom prilikom vodi računa o zastupljenosti djelatnosti, teritorijalnojzastupljenosti, polu, ekonomskoj snazi preduzeća, plačanju članarine i sl. Skupština je donijelaslijedeće ODLUKE:  ODLUKA  o imenovanju predsjednika i zamjenika predsjednika Skupština:        1. Avdo Kuljuh,    predsjednik Skupštine      2. Ervin Smajić,   zamjenik predsjednika Skupštine    ODLUKA o imenovanju Upravnog odbora:  1.  Šejla Bojadžija, predsjednica Upravnog odbora  2.   Zijo Tanjo, zamjenik  predsjednice  Upravnog odbora              3.  Ibro Babić, član Upravnog odbora              4.  Nasiha Džaka, član Upravnog odbora  5.   Nihad Čulov, član Upravnog odbora  6.   Midhat Oković, član Upravnog odbora  7.   Aida Kuduz, član Upravnog odbora  ODLUKA imenovanju Nadzornog odbora:        1.Nermin Džino,  predsjednik Nadzornog odbora,        2.Haris Ražanica, član Nadzornog odbora,        3.Suvad Bašić,   član Nadzornog odbora.  

  Na kraju Skuštine predsjednik Skupštine je uručio poklon za gosp.Ibra Mašalu koji odlazi upenziju, a pokloni su bili pripremljeni i za Muneveru Ušanović i Mirsada Klapuha koji takođerodlaze u penziju a nisu prisustvovali Skupštini, kojima će se također pored zahvalnice uručitipokloni.
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